
ZAPISNIK

sa 22. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odriane 24. kolovoza 2023 godine s

pofetkom u 12,00 sati u TuristiEkoj zajednici Pula.

Prisutni ilanoviTuristiikog vijeia: Jasna Buii, Mladen Sirola, Aleksandar 5uran, Marija Stokovii, Andi
Vitasovii, Reli Slonim, Filip Zoridii
Opravdano odsutni dlanovi: Manuela Kraljevii i Boris Zgomba

Ostali prisutni: Sanja Cinkopan Korotaj i Goran Franinovii

Predsjednik TZ Grada Pule, Filip Toriiii, pozdravlja prisutne i utvrtluje da je prisutan dovoljan broj

ilanova za njezino odriavanje i donoienje pravovaljanih odluka..

Za sjednicu predlaie sljedeiidnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s 21. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Prijedlog Zakona o turizmu i primjedbe sustava turistidkih zajednica lstre

3. Zahtjevi,

4. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1) Zapisnik sa 21. sjednice Turistiikog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad2) G. Zoriii(. daje rijei direktoriciTZ Sanji Cinkopan Korotaj koja predstavlja Prijedlog Zakona o

turizmu i primjedbe sustava turistif kih zajednica lstre,

Direktorica je prisutne upoznala sa prijedlogom zakona i primjedbe turistidkih zajednica te je navela

da novi zakon podrazumijeva upravljanja turizmom za naredni period od 4 godine. Prezentirane su

obveze i zadaci koje bi prema novom zakonu trebaju upravljati sustavituristitkih zajednica a koje su u

praksi teiko provedive. Zakon podrazumijeva novi koncept upravljanja u kojem stoji da ie TZ-ovi

pratiti razinu prihvata smjeitajnih kapaciteta te generalno upravljati destinacijom 5to podrazumijeva

velike strukturne i infrastrukturne projekte te samim time nije provedivo samo u domeni TZ-a.

Direktorica je navela da prijedlozi zakona generalno sadriavaju dobar koncept ali provodenje istog

trebalo bi se odraditi na razinu lokalne zajednice Grada ili opiine u suradnji sa sustavom turistidke

zajednice. Nastavno na temu, direktorica navodi da ie se traiiti produljenje e - savjetovanja u kojem

6e se izn'rjeti nacrt za novi zakon obzirom da je savjetovanje raspisano usred turistidke sezone.

Takocler, smatra ako se plan donosi a u kojem sudjeluje i grad ili opiina, MINT ne treba davati
prethodnu suglasnost nego se oditovati samo miSljenjem koje ie razmotriti provedbu zakona

obzirom da su vei gradovi i opiine vei ukljudene u provedbu upravljanja destinacijom. Za

prikupljanje podataka od raznih poduzeia ili institucija primjedba je da se istitrebaju dostaviti u roku

30 dana.

Nadalje, direktorica je spomenula pr'rjedlog AHG koji su predloiili da se razmotri moguinost
uvodenja ekoloike takse, koju novi zakon dozvoljava i koju moZe donijetijedinica lokalne

samouprave. Takse se ne6e odnositi za goste koji su smjeiteni u Pulijer bi time goste dodatno

financijskiopteretili, negoda bude za jednodnevnegoste kojisu u posjet Puli. Na kojinadin bise
prijedlog u praksi provodio joi bise dodatno razmotrilo. Nakon izlaganja direktorice, predsjednik je

pitao dali ima tko ito za komentirati, na ito je gda. Buii rekla da su svi dlanci dosta nedoredeni. G.

Sirola se nadovezao da bi u provodenju novog zakona trebala provoditivelika koordinacija izmedu
gradova I opeina i njihovih TZ-a . Osvrnuo se na velike probleme i ilegalnom iznajmljivanju te ie



rt-

Ad a) Pod todkom razno I. Slonim osvrnuo se na uspje5nu odradenu turistidku sezonu i organizirane
velike evente poput Pula Film Festivala te svih koncerta u Areni koji su bili unaprijed rasprodani 5to
govorida se time slala lijepa slika Pule u svijet. Zajednidkizakljudak je da se treba idalje nastavitisa
organizacijom veiih koncerata i dovodenjem velikih glazbenih imena u Arenu. Velikim koncertima i

eventima generira se veia potroinja i rezultira viie noienja te prezentira Pula kao grad sa najljepSom

otvorenom pozornicom, zakljutio je g. Slonim.

Sjednica je zavriena u 12,45 sati.

Zapisnidar:

Goran Franinovii Dr. Sc. Fil prof.

svakako novi zakon iii u pravcu u rje5avanju tog problema, zakljudio je g. Sirola. Direktorica je
informirala da se radi na produljenje e-savjetovanje, te ie sve lokalne turistidke zajednice dostaviti
komentare TZIZkoja ie poslati zbirno sve komentare na 5to su se svi dlanovi sloiili.

Ad 3) Nakon pojedinadnog razmatranja prihvaieni su sljedeiizahtjevi:

1.) Konjidkom klubu lstra odobreno je500,00 EUF za nastup na Europskom prvenswu u

Nizozemskoj koje ie se odriati od 5.-10.9.2023. i Balkanskom prvenstvu u Bugarskoj koje ie
se odriati tijekom listopada 2023.

Nisu odobrena sredstva Mladenki Buii za odlazak na Etapnu trail urku Maira Occtian Trail od 05-
08.10 2023.


